
 
 
Protokoll styrelsemöte Naturskyddsföreningen i Färs 
 
Möte hos Anna i Brostorp den 16:e april, 2019 
 
Närvarande: Cornelia, Karin, Björn, Annika och Anna 
 

1. Mötet öppnades av Cornelia. 
 

2. Protokollet från föregående möte godkändes och undertecknades. 
 

3. Vi välkomnar bildandet av biotopskyddsområde på fastigheten Vallarum 13:4 i 
Sjöbo kommun,  remissen skall besvaras senast  den 24:e maj.  

 
4. Björn svarar att vi är intresserade av att delta i kommunikationsprojektet kring 

Sjöbo Ora. 
 

5. Naturfalken-material skall beställas. Cornelia kontaktar Riks. 
 

6. Cornelia svarar på Gert Ljungqvists skrivelse angående klimat- 
demonstrationen på busstationen i Sjöbo. Styrelsen väljer att inte delta i 
dessa möten, eftersom demonstrationen i Sjöbo har blivit politisk färgad. Vi är 
överens om att det inte går att representera våra medlemmar på ett bra sätt 
om vi deltar i dylikt möte. Istället planeras en programpunkt med klimatfokus 
under kommande år. 

 
7. Kommande aktiviteter: Strandpaddor och översilningar, i Vressel klockan 

19.30 den 18:e maj. 
 

8. Övrigt 
a) SAM-ansökan är inskickad. 
b) Cornelia skickar in årsmöteshandlingar till RIKS. 

 
9. Nästa styrelsemöte hålls hos Karin på Tågratorp den 14:e maj kl. 19. 

 
13. Cornelia avslutade mötet. 
 
 
 
____________________________                  ____________________________ 
Cornelia Lovfeldt                                                   Anna Elmlund 
Ordförande                                                             Sekreterare 
 


